
Σε πυροσβεστικό ρόλο οι κκ. Ακριβάκηδ και Κοσμίδης

ΡΟΛΟ «ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΩΝ» ανέλαβαν 
από χθεε ο υπουργόε Επικρα- 
τεϊαε κ. Αλ. Ακριβάκηε και ο γενι- 

κόε γραμματέαε του Υπουργικού 
Συμβουλίου κ. Σ. Κοσμΐδηε, καθώε 
εντείνεται το κλίμα δυσφοβίαε με
ταξύ των βουλευτών του ΠαΣοΚ για 
τιε εντυπώσειε που δημιουργούν οι 
συζητήσειε περί του «ανοίγματοε» 
των κωδικών τουε στη Σοφοκλέουε, 
αλλά και για την αλλαγή του εκλο
γικού νόμου.

Οι διαδρομικέε «γκρίνιεε» των 
προηγούμενων ημερών πήραν χθεε 
δημόσιο χαρακτήρα. Με δηλώσειε 
τουε κυβερνητικοί βουλευτέε, όπωε 
οι κκ. Φ. Ιωαννίδηε, I. Διαμαντί- 
δηε, I. Γιαννακόπουλοε, Στ. Πα- 
παθεμελήε, αλλά και ο κ. Γ. Δα- 
σκαλάκηε, με επιστολή του στον 
Πρόεδρο τηε Βουλήε κ. Απ. Κα- 
κλαμάνη, δημοσιοποίησαν τον 
προβληματισμό που επικρατεί στο 
εσωτερικό του κυβερνώντοε κόμ- 
ματοε, από τα περί «πόθεν έσχεε» 
ωε τα περί «λίσταε σε επίπεδο πε· 
ριφέρειαε» που δημιουργούν, όπωε 
υποστηρίζεται, «προϋποθέσειε για 
βουλευτέε δύο ταχυτήτων».

Ο κ. Δασκαλάκηε στην επιστολή 
του δηλώνει «αγανακτισμένοε και 
προσβεβλημένοε», κάνονταε λόγο 
«για διαπόμπευση του συνόλου των 
βουλευτών, με εδαγγελίεε όπωε η

Οι κκ. Αλ. Ακριβάκηβ (αριστερά) και Σ. Κοσμΐδηε επιχειρούν 
να καθησυχάσουν tous βουλευτέε του ΠαΣοΚ

αναδιάρθρωση περιφερειών για 
περιορισμό του πολιτικού χρήμα- 
τοε ή ο έλεγχοε των χρηματιστη
ριακών δραστηριοτήτων τουε». Και 
αφού εξουσιοδοτεί τον κ. Κακλα- 
μάνη να του γίνει οποιοσδήποτε 
έλεγχοε, ζητεί ανάλογοι έλεγχοι να 
γίνουν σε όσουε διαχειρίστηκαν δη
μόσιο χρήμα την τελευταία 15ετία 
καθώε και σε συγγενείε τουε. «Δεν 
μπορεί οι βουλευτέε να είμαστε οι 
συνήθειε ύποπτοι» σημειώνουν άλ
λοι βουλευτέε και προσθέτουν: «Αν 
υπάρχουν κάποιοι που έπαιΕαν στο 
Χρηματιστήριο να λογοδοτήσουν».

Εν τω μεταξύ, όπωε έγραψε χθεε

«Το Βήμα», τέσσερα από τα μέλη 
του προεδρείου τηε ΚΟ του ΠαΣοΚ, 
οι κκ. I. Γιαννακόπουλοε, Π. Κου- 
ρουμπλήε, Κ. Σπηλιόπουλοε και 
η κυρία Ευαγγελία Σχοιναράκη, 
επισκέφθηκαν τουε κκ. Ακριβάκη 
και Κοσμίδη και τουε έθεσαν τα ζη
τήματα πόυ απασχολούν τουε κυ- 
βερνητικούε βουλευτέε. Κατά 
ασφαλείε πληροφορίεε οι συνα- 
ντήσειε ήταν άτυπεε, καθώε απού
σιαζε εκτόε Αθηνών ο γραμματέαε 
τηε ΚΟ κ. Ν. Λεβογιάννηε, ενώ 
παρέστησαν και άλλοι βουλευτέε, 
όπωε ο κ. I. Θωμόπουλοε, πλην 
όμωε αρκετά ουσιασπκέε. Αυτό που 

κυρίωε ζητήθηκε ήταν να μετα
φερθεί στον Πρωθυπουργό - εν 
όψει των αποφάσεων που θα λη- 
φθούν στη σημερινή σύσκεψη που 
συγκαλείται στο Μέγαρο Μαξίμου 
για το «πόθεν έσχεε» - ο σοβαρόε 
προβληματισμόε για τιε εντυπώσειε 
που τυχόν θα δημιουργήσει η δη
μοσιοποίηση στοιχείων για τον «τζί
ρο» των χρηματιστηριακών πράξε
ων, όπωε συνέβη στην περίπτωση 
του κ. Στ. Μανίκα και κυρίωε του 
κ. Mix. Νεονάκη. Τέθηκαν επίσηε 
και άλλα ζητήματα, και μεταξύ άλ
λων το Ασφαλιστικό και Συνταξιο- 
δοτικό των βουλευτών, το οποίο δεν 
προχώρησε μετά την καταψήφιση 
του νομοσχεδίου για το επαγγελ
ματικό ασυμβίβαστο.

Τόσο ο κ. Ακριβάκηε όσο και ο κ. 
Κοσμΐδηε υπήρξαν καθησυχαστι- 
κοί. Οπωε είπαν, στόχοε τηε κυ- 
βέρνησηε δεν είναι η διαπόμπευση 
των βουλευτών, και συνέστησαν ψυ
χραιμία και αναμονή, εν όψει των 
ανακοινώσεων για τη διαδικασία 
που θα ακολουθηθεί για τον έλεγχο 
των κωδικών όπωε και για τον εκλο^ 
γικό νόμο, ο οποίοε, όπωε ειπώθη
κε, «ούτωε ή άλλωε είναι πρόταση 
διαλόγου που Θα διαμορφωθεί με 
τη συμμετοχή και των βουλευτών».

Γρ. Τζιοβλρας


